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S 0 
Locatie:  Scouting Die Wiltgraeff, Wageningen 
Aanwezig:  Stefanie van den Berg (De Zwervers), Rico Ligtvoet (Fleur de Lis), Eliza Plaat (Jan 

Hilgers), Liesbeth Kok (Sc. Scherpenzeel), Anne Marie Janssen, Erwin Kerk, Hans 
Plaat (Bestuursondersteuning), Aldwin Geluk (PM), Bart van Silfhout (Langenberg), 
Maureen van Elk (Team Scouts), Pepijn van Kempen, Anouk Brinker (OPV-
Schoonoord, Tjerk Gijsbertsen (RoverScouts), Niels de Jong (secretaris), Thamar 
Vlaanderen (voorzitter), Winfried van Holland (vice voorzitter), Anne Top 
(penningmeester), Remco Ulrich (TOET), Arjen Droog (Scouting Lunteren), Astrid 
Korenaar (Scouting Rhenen), Paul Drenth, Benny Borgman (Tarcisius), Erik Wit 
(Die Wiltgraeff), Desire Rozdeiczer.  
Afwezig met bericht: Esther Krens (Team Bevers), Evert Jan Dalhuizen (Musinga-
Rijn). 

 
1. Opening en vaststellen agenda 

Thamar opent de vergadering om acht uur. Iedereen welkom op deze eerste regioraad van het 
nieuwe seizoen. 
Voldoende stemgerechtigden aanwezig: van de 14 groepen zijn er 11 aanwezig. 

 
2. Verslag en actielijst vorige regioraad 22 mei 2023 

Geen opmerkingen. Goedgekeurd. 
Actielijst bijgewerkt. Zie onderaan verslag. 

 
3. Mededelingen en ingekomen stukken  

▪ Ingekomen stukken: geen. 
▪ Mededelingen: 

➔ Anne Top stopt aan einde van dit seizoen met het penningmeesterschap. 
➔ Tijdens afgelopen trainingsweekend van TOET heeft Eline Roelofs de Gouden Vos 

uitgereikt gekregen. 
 

4. Personele zaken en veranderingen binnen teams en bestuur 
Zie ook de bijlage met lijst van aftreden, benoemen en herbenoemen. 
Herbenoeming: Maureen van Elk, coördinator activiteitenteam Scouts. 
Benoeming: Desire Rozdeiczer, regiobegeleidster. 
Stemmingsuitslag: 

➔ Maureen van Elk: 11 van de 11 stemmen voor. 
➔ Desire Rozdeiczer: 11 van de 11 stemmen voor. 

Van harte gefeliciteerd en veel succes bij onze Regio! 
 

Openstaande vacatures: 
● Vertrouwenspersoon of een van de vertrouwenspersonen in een poel. Aanmelden en 

meer informatie bij Winfried van Holland. 
● Penningmeester. Aanmelden en voor meer informatie bij Anne Top. 
● Bestuursondersteuning: een extra lid gezocht voor het team. Aanmelden en meer 

informatie bij Hans Plaat. 
● Coördinator activiteitenteam Explorers. Meer informatie en aanmelden bij Thamar 

Vlaanderen. 
Zoek jij mee? Iemand gevonden? Meld het aan het ons! 
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5. Financiën 

● Aspirant penningmeester: zou mooi zijn als zij of hij of het alvast kan meelopen de rest van 
dit seizoen. 

● Balans en exploitatie:  
- onderzoeken waarom bij TOET de accommodatie op 3500 euro staat. %Anne stuurt binnen 
twee weken een verklaring via de mail. 
- Post “Waardering” is 1000 euro geworden vanwege veel portokosten. 
- Opmerking: is het nodig om de post Crisisvermogen te handhaven? In mei 2021 is voor deze 
post een kader opgesteld. Handhaven zou niet hoeven, omdat namelijk genoeg reserve. 
%Bespreken in AB. 
- HaasIn 23 vielen de kosten hoger uit vanwege hoge inflatie rond die tijd. 

● Kascontrole: op een paar opmerkingen na – zie bovenstaande en kascontroleverslag – 
goedgekeurd. Advies om het contante geld op de bank te storten. 

● De regioraad verleent hierbij decharge aan de penningmeester, waar nog wel - via email - de 
hogere kosten accommodatie TOET moet worden verklaard. 

● Nieuw lid kascontrole wordt Anouk Brinker. Tjerk van Holland heel hartelijk bedankt voor de 
kascontrole afgelopen twee jaar. 
 

6. Geschikte trainingslocatie 
Voor voorstel 3 zijn er in principe nu twee groepen die hun clubhuis voor in ieder geval 1 
weekend ter beschikking willen stellen. Volgens TOET is Scherpenzeel een geschikte locatie. 
Bij de Tarcisius is TOET daar niet zeker van. 
Locatie moet beschikken over meerdere lokalen. Het gaat om het huisvesten van circa 40 
deelnemers en 10 stafleden. Met overnachting. 
Aanmerkingen voorstel:  
- Woudegge is commerciële partij, verwacht wordt dat de kosten blijven toenemen, dus een 

terugkerend probleem. 
- Veelal jonge leiding kun je niet de verantwoording laten dragen om clubhuis van de juiste 

voorziening te laten voorzien, als die te kort komen.  
Stemming Voorstel 1: 0 voor; Voorstel 2: 5 voor; Voorstel 3: 5 voor. 1 groep onthoudt zich van 
stemming. Conclusie: geen uitsluitsel. Er gaat bericht uit naar de niet aanwezige groepen met 
het verzoek om hun stem uit te brengen. 
Noot: Winfried en Remco schreven daarvoor een bericht. Tot en met 9 december hadden de 
resterende groepen de tijd om hun stem uit te brengen. Van de drie groepen hebben er 
uiteindelijk twee gestemd. Zij stemden beiden voor voorstel 2. Dus daarmee is voorstel 2 
aangenomen. 

 
7. Landelijke Raad 

Behandeling punten agenda LR December 2023. Hierbij wat hoogtepunten. 
- Inventarisatie over hoe de betrokkenheid is tussen groepen-regio-land. Bij groepen 

wordt gezien dat veel leiding niet bekend zijn met de regioraad of de landelijke raad. 
Het staat te ver van hun bed. Prioriteit is het draaien van hun eigen speltak, wat al 
genoeg aandacht vergt. 

- Verder is de ervaring en indruk er dat er weinig invloed uitgeoefend kan worden. 
Voorbeeld is het deelnemen aan brainstorm dag – bijvoorbeeld thema LSW – bleek 
de input nergens terug te vinden. 

- In sommige groepen worden de regioraadstukken wel besproken in bijvoorbeeld de 
groepsraad. De reacties daarop zijn verwaarloosbaar. 

- Nog vragen en opmerkingen hierover kun je bij Eliza Plaat terecht via de mail. 
- Vastgoednieuws: SN kantoor in Leusden in verkocht. Circa 2 miljoen euro heeft dit 

opgeleverd. De nieuwbouw in Zeewolde kost echter 2,2 miljoen. Dus is uiteindelijk 
geen kostendenkend project geworden. De overige 2 ton moet uit fondsen e.d. 
komen, die op den duur afbetaald moeten gaan worden. 

- Contributie aan SN gaat omhoog. 
- Scouting Nederland zoekt een nieuwe voorzitter en vicevoorzitter. Daar is een jaar de 

tijd voor. 
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8.  Explorerteam gezocht! 
Al een aantal Jaren hebben de explorers geen officieel team in de regio. Er worden wel activiteiten 
georganiseerd door explorerbegeleiders. De regio betaald de declaraties van die activiteiten. 
De teneur is dat niemand zich wil wagen aan bestuurlijke zaken, zoals de vergaderingen van het 
algemeen bestuur bijwonen. 
Vraag aan de regioraad is om bij je eigen groep de explorerbegeleiders te vragen of ze misschien 
toch interesse hebben om in het team te gaan zitten. 
In SOL staat wel een paar mensen als explorerteam geregistreerd. Het is de vraag of die mensen 
dat zelf ook weten. 
Aan de nieuwe regiobegeleidster Desire om op onderzoek uit te gaan. 
 

9.  Rondje teams 
o Bevers: eerste jaar zelfstandig gedraaid en dat ging heel goed. 
o Welpen: weer leuke activiteiten gedraaid. Daar kwamen leuke reacties op van de groepen. 
o Scouts: Winterkamp geslaagd en de RSW was weer geweldig. 
o Explorers: Casino-avond in Scherpenzeel was top! 
o RoverScouts: Gouden Haas gala gehad bij de Pieter Maritz. Helaas weinig stammen 

waren komen opdagen. Dat wordt in komende speltakraad besproken. Nu waren er drie 
groepen (4 stammen) met daardoor vier films. Circa 80 deelnemers. 

o TOET: Eerste trainingsweekend zit er alweer op. Rond de 40 deelnemers. Twee 
trainingskwalificaties uitgereikt. Er komen nog meer trainers erbij dit jaar. 

o Bestuursondersteuning: vorig jaar twee bestuurscafe’s gehad. O.a. met het kaartspel 
Power Up your game voor besturen. Navraag in de regioraad wees uit dat sommige 
groepen het spel ook al hebben gespeeld met heel veel plezier. Tweede café ging over 
besluitprocessen en omgangsvormen binnen de groep. 

o Volgende workshop op 20 januari. Aanmelden kan al (hint). In februari is er weer een 
bestuurscafe. Dat mag je niet missen! 

 
10.  50-jarig Neder Veluwe 2024 

Team opgestart. Circa 30 personen (Algemeen, VIP, reünie, thema, promotie) De website 
www.50jaarnv.nl is in de lucht. Een thema logo is ontworpen. De locatie moet nog worden 
vastgelegd. Bij Gemeente Huis Ede (Mausoleum) en op Kuiperplein was niet mogelijk helaas. 
Thema is gebaseerd op landelijk thema “de klokt tikt door”. De deelnemers moeten zorgen dat de 
tijd – die is stil komen te staan op 49.9 jaar – met genoeg tijdzand weer verder kan gaan. Op 1 juni 
staat het te gebeuren. 
 

 
11. Meerjarenbeleid 

Als gevolg van het ontwikkelen van het vrijwilligersbeleid van de regio bleek dat ons 
meerjarenbeleid sinds 2018 niet is vernieuwd. Het AB gaat daar komende jaar werk van maken en 
het doel is om op de volgende regioraad dit te kunnen presenteren. Inbreng welkom. 
 

 
12. Rondvraag 

● Anouk: vorige raad voorgesteld om aan begin van vergadering een voorstelrondje te doen.  
% Volgende regioraad op de agenda. Bijvoorbeeld een kort verhaaltje van je eigen groep. 
 

13. Sluiting 
  Thamar bedankt iedereen voor hun interesse. De vergadering werd om even over tien uur 

gesloten. Tot de volgende keer.  
Nieuwjaarsinstuif 13 januari 2024 bij de Pieter Maritz. 
De volgende Regioraad is op 13 mei 2024. 
Op zaterdag 1 juni jubileumdag 50 Jaar regio Neder-Veluwe 

 
  

http://www.50jaarnv.nl/
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Actielijst  
# Datum  Actie  Wie? Planning  Voortgang  
1 22-05-2023 Vinden van Vertrouwenspersoon Iedereen z.s.m. Open 

2 22-05-2023 Voorstel beleid baropbrengsten AB Mei 2024 Open 

4 20-11-2023 Mailtje met uitleg over 3500 euro bij 
accommodatie TOET 

Anne Top Nov 2023 Open 

5 20-11-2023 Bespreken financiele post 
Crisisvermogen 

AB Mei 2024 Open 

6 20-11-2023 Nieuwe penningmeester Iedereen Maart 
2024 

Open 

7 20-11-2023 Volgende RR voorstelrondje Niels Mei 2024 Open 

 


